
Odsumporavanje i filteri nisu najbolje i trajno rešenje za Srbiju

Zvezdan Kalmar, koordinator za energetiku Centra za ekologiju i održivi razvoj (CEKOR) je
na konferenciji pod nazivom „Hajde da se borimo protiv zagađenja vazduha, ali da ne
zaboravimo na klimatske promene!“ naglasio da postoji jedna duboko opasna i pogrešna
saglasnost aktivista i eksperata sa merama EPS-a, čiji će rezultat biti ogromno povećanje
eksploatacije rude uglja.
-U ovom trenutku treba govoriti o smanjenju zagađenja koje proizvodi EPS, čiji su planovi da
za smanjenje zagađenja u narednom periodu izdvoji 100 miliona evra, istakao je Zvezdan
Kalmar.
Prema njegovim rečima, odsumporavanje i filteri nisu najbolje i trajno rešenje u našoj zemlji.
Kao primer je naveo da tom prilikom dolazi do oslobađanja čestica iz iskorišćenih filtera
zbog nemogućnosti njihovog pravilnog skladištenja.
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